
Sportraad 
12 maart 2019 

 

Aanwezig:   

Bert Gunst, schepen van Sport,  

Evelyn Vyvey, diensthoofd Sportdienst 

Heleen Debehets, zwembadbeheerder 

Rik Defever, voorzitter sportraad 

Werkgroepleden: Anneke Roelof, Lisselotte Watthy, Karel Dewilde, Lieven Verdonck en  

Ward D’Hulster. 

Verontschuldigd: Jeroen Declerck, Jenna Marest, Gwenny Dorné 

Locatie en uur: vergaderzaal zwembad om 20 u 

1.) Verwelkoming door Rik Defever en alle leden stellen zich zelf voor. 

2.) Evelyn zorgde voor een geschenk voor de uittredende leden. Lisselotte Watthy bezorgt het 

geschenk aan Gilbert Bels, Evelyn aan Johan Lambrechts en Rik Defever aan Geert Bulcke. 

Factuur zal volgen vanuit dienst toerisme voor de champagne. (€75 voor 3 flessen) 

3.) Schepen Bert stelt voor om de vergaderingen van de sportraad te laten doorgaan op 

verschillende locaties en niet altijd in het zwembad. De volgende vergadering laten we dus 

doorgaan op een andere plaats. 

4.) Zwembadbeheerder Heleen haalt het probleem aan van de hangjongeren die vertoeven in 

het zwembadcomplex; alsook komt de uitbating van de cafétaria ter sprake. Zij heeft reeds 

het college van burgemeester en schepenen/AGB ingelicht en maakt nota op. 

5.) Astrid Nijs richtte schrijven en toonde interesse om deel uit te maken van de sportraad. De 

verkiezing was reeds voorbij want elke nieuwpoortse sportclub werd aangeschreven met de 

vraag of ze leden hadden die zich wilden kandidaat stellen. De wandelclub gaf niemand op… 

Schepen Bert Gunst belt haar persoonlijk op (evelyn geeft nummer door aan Bert). 

6.) Er is wat ongenoegen bij enkele leden van het dagelijks bestuur omdat de ene sportclub 

meer kosten en/of steun krijgt van het stadsbestuur dan de andere sportclubs. Dit qua 

onderhoud van gebouw of pleinen, betaling elektriciteit, verwarming en verlichting, al dan 

niet het uitbaten van een kantine, accommodatie,…) Evelyn bespreekt het probleem met 

schepen Bert. Er wordt overzicht opgemaakt door de sportdienst met ontvangsten, onkosten 

voor elke club. 

7.) Anneke Roelof, Vrije zwemmers haalt ook de huur van het zwemwater aan. Zij zal tegen de 

volgende vergadering een kostenplaatje opmaken zodat de zwembadbeheerder en/of 

sportdienst nadien een volledig dossier kunnen voorleggen aan het college van 

burgemeester en schepenen. (agendapunt volgende vergadering) 

8.) Tennisclub Issera heeft veel leden en is op zoek naar binnenspeelvelden. Schepen Bert 

erkent het probleem. In de nieuwe sportzaal zal getennist kunnen worden; wel te verstaan is 

het een omni-sportzaal met een omni-sportvloer plus lijnen voor alle standaard sporten. Er 



waren positieve contacten tussen de sportdienst en Guy Louis van de tennisclub i.v.m. de 

grootte van de zaal) 

9.) De subsidie die de sportraad ontvangt van het stadsbestuur moet elk jaar aangevraagd 

worden. Er wordt een schrijven gericht met de vraag om de subsidie voor 2019 te ontvangen 

maar ook voor het jaar 2018 en 2016. De sportraad was niet op de hoogte dat deze moest 

aangevraagd worden met schrijven. Rik Defever komt op de sportdienst het schrijven 

ondertekenen. 

 

Ter info in verband met nominatieve subsidies :  

Het decreet lokaal bestuur bepaalt in art. 41-23° dat het toekennen van nominatieve subsidies een 

exclusieve bevoegdheid is van de gemeenteraad. 

Alle dossiers dienen ter voorbereiding naar het cbs en definitief beslist door de gemeenteraad; met 

bewijstukken.  

10.)  Evelyn bezorgt aan iedereen een bundel met volgende stukken in:  

 

1. Secretarissen Sportraad 
2. Statuten Sportraad 
3. Huishoudelijk reglement Sportraad 
4. Reglement trofeeën 
5. Subsidiereglement sportverenigingen 
6. Impulssubsidiereglement sportverenigingen 
7. Subsidiereglement: een brug tussen sport, jeugd en kinderen in armoede 

 

Deze info wordt best eens doorgenomen tegen de volgende vergadering. Vragen zijn 

welkom. 

 

11.) Bij sommige activiteiten van de sportdienst en het zwembad worden vrijwilligers gevraagd:  

• Strandlopen: 15 juli en 5 augustus 2019 (’s avonds) 

• Quiz: 29 november 2019 (’s avonds) 

• Zwembaddagen: 18 tot 24 november 2019 (zaterdag 23 november 2019 : estafettes) 

(namiddag) 

12.) Schepen Bert vraagt of de petanquevelden aan het Kaartershuisje speelklaar gemaakt 

kunnen worden. (Evelyn doet het nodige in samenspraak met de TD) 

13.) De tennisclub heeft veel leden alsook jeugdleden en geen binnenvelden. Het bestuur is 

daarvan op de hoogte. In de nieuwe sportzaal zal getennist kunnen worden; wel te verstaan 

dat een omni-sportzaal wordt gebouwd met een omni-sportvloer en lijnen op de grond voor 

de meeste standaardsporten. 

14.) De MMA vraagt of ze hun bokszakken mogen laten hangen in de sportzaal op een veilige 

manier. Heleen ziet daar geen graten in en neemt contact op met de club. (club zal 

bevestiging voorzien) 

15.)  Elke sportclub die lid is van de sportraad zal schrijven ontvangen met het nieuw bestuur. 

Datum volgende vergadering dinsdagavond 28 mei 2019. De locatie wordt later bepaald. 

Verslag opgemaakt door Evelyn Vyvey 

 


